
nou horari per a la policia que va en contra de l'Estatut del Treballador. A més, em va 
saludar malintencionadament, com si es «fotés de Torga».
Joan Corominola ( CIU).- No m'estranya que el nou Cap de Policia el saludés. És una 
mesura d'exquisida correcció. Està mal informat quant als horaris. Encara no estan tancats, 
s'estan debatent. Permetran una major presència de la policia als carrers.
Joan Romero ( PSC).- Insisteixo amb la pregunta d'en Joan Barnadas en relació al Cap 
de la Policia, jo tinc la mateixa informació que ell.
Joan Corominola.- És veritat que es proposen canvis i que aquests poden aixecar 
polsegueres, però el que es pretén és millorar el servei.
Joan Barnadas.- La meva informació és del Comité d’Empresa, per tant, és una informació 
oficial. S'ha d'anar en compte amb les formes. A veure si hem nomenat Cap de la Policia 
un sergent «xusquero».
Joan Corominola.- És una persona molt solvent.
Pere Macias ( CIU).-A aquesta persona se li ha de donar un temps de coll. Tinc confiança 
amb el nou Cap. A més, les persones que són pagades amb fons públics se'ls ha d'exigir 
responsabilitats.
Joan Barnadas.- Hauríem de mirar de no tornar a altres èpoques. La policia ha de fer 
servir mètodes democràtics.
Pere Macias.- La policia ha de ser democràtica i treballadora.

Parc infantil del Pont de les Mores.
Francesc Pagès ( PSC).- Per què s'han fet els lavabos a l'altra costat de la carretera? No 
s'ha previst el perill que suposa que els nens l'hagin de creuar? Està previst fer alentir la 
marxa dels vehicles?
Joan Corominola (CIU).- Ja s'ha fet el projecte per ralentitzar els vehicles.

Roda Musical.-
Francesc Pagès.- Per què s'ha suspès la Roda Musical? No rep una subvenció de 
l'Ajuntament? Per què se’ls ha prohibit fer-ho al local de Sant Pere Màrtir?
Joan Corominola.- S'ha suggerit un canvi de lloc perquè els veïns de Sant Pere Màrtir no 
podien dormir. No hem prohibit res sinó que hem ofert locals alternatius.

Subvencions a associacions culturals.-
Joan Romero (PSC).- El grup Joves 21 ha rebut una subvenció de 75.000ptes. dels 
Serveis de Joventut de la Generalitat. L'Ajuntament informa a les altres entitats d'aquestes 
possibilitats de finançament?
Pilar Solà ( CIU).- Cada departament de l'Ajuntament envia informació a les entitats o 
organismes de totes les convocatòries aparegudes als butlletins oficials.

Fulletó de Parcs i Jardins.-
Albert Bramón (PSC).- Quin és el seu cost? Donada la seva qualitat, aquest deu ésser 
molt elevat. De totes maneres, es podia haver esperat a la primavera a l'hora de fer les 
fotos ja que els Parcs haurien lluït molt més.
Pere Macias (CIU).- El cost és baix perquè només s'han editat uns 3000 exemplars i ,a 
més, estan subvencionats, en part, per la Diputació i la Generalitat. El cost també s'ha 
reduït deixant de fer el repartiment bústia a bústia. I s'ha fet ara i no a la primavera ja que 
no havent-hi fulles als arbres hi ha més llum i les fotos surten millor.

Nova edició del curs de monitors.
Albert Bramon( PSC).- Creu que és molt important que s'hagi fet aquesta nova edició. 
Els serveis que ofereix l'Ajuntament ( Estiu Riu, casals, Nadal Diver, etc) han de guanyar 
la batalla de la qualitat. Es pregunta per què en els debats de política juvenil hi manca, 
gairebé sempre, la presència dels representants dels grups polítics, llevat d'en Xuclà. 
Trinxeria (PP).- Jo hi assisteixo sempre que se'm convida.
Pere Macias (CIU).- CiU ja hi envia el representant de les JNC.

Connexió Vial Nord - Barri del Pla de dalt.
Albert Bramón ( PSC).- Com es fa aquesta connexió?
Pere Macias (CIU).- S'està elaborant un projecte. La Generalitat el subvencionarà amb 
un 50%. El cost possible pot estar al voltant dels 30.000.000 de ptes.

Edifici del carrer Roura.
Albert Bramón (PSC).- Al barri de Bonavista hi ha malestar per un edifici construït al 
carrer Roure que no està alineat en relació als altres.
Bassols ( CIU).- Es tracta d'una llicència de sòl urbà, i, en aquests casos, es treballa a 
escala molt petita sobre l’amplitud del carrer. I per tant, Tamplada construïda es correspon 
amb l'oficial.

Albert Bramón (PSC) 
L'alcaldable pel PSC va ressaltar 
que sigui quin sigui el resultat de 

les eleccions, el PSC pensa que la 
dinàmica d'aquest ajuntament no 
s'ha de trencar. Sobre l'equip de 

govern va observar que ha tingut la 
sensibilitat de recollir els problemes 
del carrer, i això és bo. Sovint hi ha 

hagut discrepàncies, però també 
molts punts d'acord, en els quals no 

han dubtat a donar suport. I va 
concloure dient que aquest tarannà 

no hauria de desaparèixer en cap 
circumstància.

Isabel Brussosa (CiU)
En nom propi i de l'equip de govern, 

Isabel Brussosa va acomiadar 
aquesta legislatura recordant el Sr. 

Freixes, mort recentment.
Va assenyalar que arriba el moment 

de la revàlida i que confia que els 
olotins recolzinel programa de la 

seva coalició. Sense prepotència, 
manifestà les ganes de mantenir la 

majoria absoluta o fins 
d'augmentar-la. Declarà la seva 

satisfacció que l'oposició hagués 
reconegut /'actitud positiva de 

l'equip de govern i els adjectivà de 
responsables i constructius, en la 

majoria dels casos. Per acabar, va 
fer referència a la campanya 

electoral dient que les declaracions 
que es facin no haurien d'enterbolir 
les bones relacions existents entre 

oposició i equip de govern.

Pere Macias (Alcalde) 
L'Alcalde va acomiadar la legislatu

ra agraint a tots la seva 
col. laborado i dirigint-se a l'oposició 
va dir que li havien posat força fàcil, 

que si des de l'oposició s'agraïa 
que se'ls escoltés, des de /'alcaldía 

també s’graïa que haguessin 
escoltat.

Va demanar disculpes pels tics 
"autoritaris" que a vegades diu que 

té i que el seu exercici de govern 
sempre ha anat encaminat a trobar 

les millors solucions. Quant a la 
campanya electoral va dir que tots 

plegats s'havien de proposar de fer 
augmentar els percentatges de 

participació. 
Per acabar va agrair la tasca feta 
als regidors de l'equip de govern, 

que ara deixaran de ser-ho, i el 
suport incondicional que ha rebut 

de tots ells.
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